



**SPOLEK PŘÁTEL ETF
ASSOCIATION OF FRIENDS OF THE PTF**

Černá 9, P.O. Box 529, CZ – 11555 Praha 1
Tel.: (420-2) 21988-211 FAX: (420-2) 21988-215
e-mail: spolek@etf.cuni.cz



Quo vadis, theologia Pragensis? – Kam kráčíš, pražská teologie? Toto téma, které proběhlo 3.-5.listopadu 2006, určovalo setkání přátel Evangelické teologické fakulty Univerzity Karlovy v Praze.

Jednu z možných odpovědí na tuto otázku prezentoval prof. Jakub S. Trojan na základě své nejnovější knihy „Ježíšův příběh – výzva pro nás“. Tento pokus o interpretaci Ježíšova života stejně jako diskuse zazněly v sobotu 4.listopadu na pražské teologické fakultě pod vedením hlavního přednášejícího prof. Jakuba S.Trojana a koreferentů Doc. Ivany Noble, Doc. Pavla Hoška, Mgr. Pavola Bargára a Doc. Petra Macka. Profesor Trojan se zřetelně distancoval od liberálních teologů 19. a 20. století a zároveň jasně ukázal, že se snaží porozumět utrpení a smrti Ježíše Krista více na pozadí Ježíšova života, který tvoří jeden pól naší víry a vzkříšení pól druhý.

Setkání i následné diskuse umožnily kromě výměny odborných názorů také lepší seznámení se s mladou generací pražských teologů, kteří patřili mezi koreferenty. V rámci každoročního setkání Spolku přátel Evangelické teologické fakulty zůstalo také dostatek času na vzájemné poznávání se dřívějších i současných studentů, a také i na účast v „Pivnici filosofie“.

Příští rok se přátelé pražské fakulty z Čech a zahraničí setkají ve dnech

2. - 4. listopadu 2007 a budou spolu hovořit na téma „Communio viatorum Pragensis?“.



Quo vadis, theologia Pragensis? – Theology in Prague – where are you going? This was the topic for the meeting of the Association of Friends of the Protestant Theological Faculty of the Charles University in Prague from the 3 to 5 November 2006.

With his book “Ježíšův příběh – výzva pro nás“ (Jesus’ life – A challenge for us) Prof. Jakub S. Trojan offered one possible answer. During the presentation and discussion of his book Trojan as a professor of ethics distanced himself from the liberal theologians of the 19th and 20th century, but wanted to look at the passion of Jesus Christ. The passion constitutes one pole of his life, while the resurrection is its second pole.

Trojan’s co-speakers were Doc. Ivana Noble, Doc. Pavel Hošek, Mgr. Pavol Bargár, Doc. Petr Macek and this gave a good opportunity to get to know better the younger generation of theologians in Prague. Hopefully we’ll soon get an English translation of prof. Trojans very interesting book.

Within the annual meeting of the Friends of the Faculty there was still enough time to get to know former and current students of the faculty as well as one and another short-term-studies of „Pivnici filosofie“.

The next meeting of Czech and international Friends of the Faculty will have the theme „Communio viatorum Pragensis?“ and be organised in Prague from the 2 to 4 November 2007.



**SPOLEK PŘÁTEL ETF
ASSOCIATION OF FRIENDS OF THE PTF**

Černá 9, P.O. Box 529, CZ – 11555 Praha 1
Tel.: (420-2) 21988-211 FAX: (420-2) 21988-215
e-mail: spolek@etf.cuni.cz



Quo vadis, theologia Pragensis? – Wohin geht die Theologie in Prag? Unter dieser Überschrift trafen sich vom 3.-5. November 2006 die Freunde der Evangelisch-Theologischen Fakultät der Karlsuniversität in Prag.

Eine mögliche Antwort auf diese Frage präsentierte Prof. Jakub S. Trojan anhand seines neuesten Buches: „Ježíšův příběh – výzva pro nás“ („Jesu Leben- Eine Herausforderung für uns“). In der Vorstellung und Diskussion über diesen Entwurf, die am 4. November in der Prager Fakultät von Trojan selbst sowie seinen Co-Referenten Doc. Ivana Noble, Doc. Pavel Hošek, Mgr. Pavol Bargár, Doc. Petr Macek geprägt wurde, distanzierte sich der Ethiker Trojan deutlich von den liberalen Theologen des 19. und 20. Jahrhunderts. Gleichwohl möchte er das Leiden und Sterben Jesu vor dem Hintergrund Jesu Lebens und weniger Jesu Auferstehung verstanden wissen, wobei das Leiden ein und die Auferstehung der andere Pol sei.

Das Treffen und die Diskussion bot neben dem fachlichen Austausch auch die Möglichkeit mit der jüngeren Generation Prager Theologen, der die Co-Referenten angehören, besser bekannt zu werden. Es bleibt zu hoffen, dass Trojans Buch bald auch auf Englisch oder Deutsch vorliegen wird.

Im Rahmen des jährlichen Treffens der Freunde der Fakultät blieb aber auch noch reichlich Zeit für das gegenseitige Kennenlernen von früheren und aktuellen Studenten sowie das eine oder andere Kurzstudium in „Pivnice filosofie“.

Das nächste Mal werden sich tschechische und internationale Freunde der Prager Fakultät vom 2. - 4. November 2007 unter der Überschrift „Communio viatorum Pragensis?“ in Prag treffen.





**SPOLEK PŘÁTEL ETF
ASSOCIATION OF FRIENDS OF THE PTF**

Černá 9, P.O. Box 529, CZ – 11555 Praha 1
Tel.: (420-2) 21988-211 FAX: (420-2) 21988-215
e-mail: spolek@etf.cuni.cz



P.S.



Velmi děkujeme všem členům Spolku, kteří zaplatili členský příspěvek, přestože se letošního setkání nemohli zúčastnit a zvláště těm, kteří mohli zaplatit více, než byla základní částka. Bohužel máme tento rok opět schodek v rozpočtu, a proto musíme zvýšit základní členský příspěvek na 250 Kč ročně. Spolek je nezisková organizace, která je financována pouze z členských příspěvků a je závislá na darech.

Spolek má charakter neziskové organizace. Čísla účtů jsou následující: v Čechách - Spolek přátel ETF, 162657216/0300, ČSOB, Bělehradská 110/478, 120 00 Praha (IBAN CZ56 0300 0000 0001 6265 7216 / BIC CEKOCZPP); v Německu - majitel konta *Michael Hoffmann* (kvůli dodržení českých zákonů), 30 52 755 066 , Blz 701 100 88 Postbank SPAR München.



We thank a lot all those members who paid their membership fees even if they couldn't come to the meeting and to all those who could afford more than the minimum membership fee of 200 Kč (8€). We are sorry but even this year the expenses the Spolek were much higher than our receipts. That's why we had to raise the minimum membership fee to 250 Kč (10 €). The Spolek is getting all his receipts from membership fees and gifts and we need them all.

The Spolek is a non-profit organization. Account numbers are - in the Czech republic Spolek přátel ETF, 162657216/0300, ČSOB, Bělehradská 110/478, 120 00 Praha (IBAN CZ56 0300 0000 0001 6265 7216 / BIC CEKOCZPP) ; in Germany The legal owner of the bankaccount is Michael Hoffmann (in accordance with Czech law), 30 52 755 066 , Blz 701 100 88 Postbank SPAR München.



Ein großes Dankeschön an alle Mitglieder des Spolek, die auch wenn sie nicht an der Konferenz teilnehmen konnten, trotzdem ihren Mitgliedsbeitrag bezahlt haben und auch an alle die mehr als den Mindestbeitrag von 200 CZK (8€) bezahlt haben. Leider haben wir auch dieses Jahr wieder mit einem erheblichen Defizit abgeschlossen und mussten daher den Mindestbeitrag auf 250 CZK (10 €) erhöhen. Der Spolek finanziert sich aus den Beiträgen seiner Mitglieder und ist auf Beiträge und Spenden angewiesen.

Der Spolek ist in der Tschechischen Republik als gemeinnützig anerkannt. Unser Konten sind in Tschechien: Spolek pratel ETF; No. 16 26 57 216 / 0300 - CSOB (IBAN CZ56 0300 0000 0001 6265 7216 / BIC CEKOCZPP) / Deutschland: formeller Kontoinhaber: Michael Hoffmann, Kontonr. 30 52 755 066 , Blz 701 100 88 Postbank SPAR München.